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El Gremi d’Àrids
prepara una missió
empresarial amb el
suport del COPCA
per al mes de juny

3

Un total de 25 agremiats
de les comarques lleidata-
nes van assistir a l’assem-

blea anual de l’Associació Provin-
cial d’Àrids i Formigons que es
va celebrar el 26 de febrer passat
a la seu de la Confederació d’Em-
presaris de Lleida (Coell).
A més dels empresaris lleidatans,
a l’assemblea també van assistir el
president del Gremi d’Àrids, Joan
Franquesa; el gerent, Jaume Puig,
i diversos mebres de la junta.
L’Associació d’Àrids de Lleida
també va convidar alguns mem-
bres de la junta del Gremi Pro-
vincial d’Àrids de Tarragona amb
els quals, des del Gremi d’Àrids,
s’estan iniciant converses per tal
arribar a un acord de col·labora-
ció i aconseguir d’aquesta mane-

ra representar tot el sector
extractiu català sota un mateix
paraigua.
La principal novetat de l’assem-

blea va ser la presentació oficial
als associats del Gremi d’Àrids de
Catalunya, amb el qual el mes de
gener passat es va signar un con-
veni de col·laboració per al
desenvolupament d’iniciatives i
actuacions conjuntes amb l’ob-
jectiu de defensar els interessos
del sector. Amb la unió d’amb-

dues associacions, el Gremi d’À-
rids de Catalunya passa a repre-
sentar més del 80% de la pro-
ducció dels àrids a Catalunya i
integra la majoria d’empreses del
territori català.
Així doncs, Joan Franquesa i
Jaume Puig, president i gerent
respectivament del Gremi d’À-
rids de Catalunya, van presentar
el seu projecte i les seves idees
per tirar endavant el sector d’una
manera unitària. El president del
Gremi d’Àrids, va explicar que “el
nostre sector és la cadena d’una
activitat molt important i partici-
pem en molts camps de la socie-
tat que la gent desconeix”, però
també va evidenciar que “no se’ns
té en compte en moltes lleis i
normatives que ens afecten i l’ú-
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Entrevista a 
Marta Lacambra, 

directora general de 
l’Agència Catalana de

l’Aigua (ACA)

SORIGUÉ, una de
les principals 

constructores de
Catalunya amb seu a
la capital lleidatana 

Franquesa i Puig van
presentar el seu 
projecte per tirar

endavant el sector de
manera unitària

L’associació lleidatana presenta un llibre pedagògic sobre els
àrids dirigit als alumnes de segon d’ESO

Sebastià Espinet i Joan Franquesa van presentar els projectes del Gremi a tots els associats
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nica manera de ser-hi i que ens
tinguin en compte és anar tots
junts i fer una verdadera funció
de lobby”.
Per la seva banda, Puig va afirmar
que “estem en un moment clau
en el qual el nostre sector, cada
cop, ho tindrem pitjor i per això
hem d’anar tots junts i lluitar per
defensar els nostres interessos,
donant una percepció de força i
cohesió”. Amb aquestes paraules,
tant Joan Franquesa i Jaume Puig
com Sebastià Espinet van instar
les empreses tarragonines a unir-
se a aquest projecte i a lluitar

tots junts per uns objectius
comuns i representar així al
100% del territori.
D’altra banda, el president de l’as-
sociació lleidatana, Sebastià Espi-
net, va presentar la memòria d’ac-
tivitats desenvolupades aquest
darrer any, així com l’estat de
comptes i el pressupost per al
2002.
A l’assemblea es van tractar
diverses qüestions, com ara les
reunions del Gremi amb els dife-
rents departaments de la Genera-
litat, com Urbanisme pel tema de
la classificació del sòl, o l’aplicació

de la Llei d’intervenció integral
de l’Administració ambiental
(IIAA) i la seva relació amb els
ajuntaments. En aquest sentit,
Jordi Sendra, del Departament de

Medi Ambient va fer una exposi-
ció per als associats explicant la
modificació de la Llei d’IIAA.
Un dels temes que va tenir espe-
cial rellevància va ser el projecte
europeu “Xarxa natura 2000”,
que afecta molt directament l’ac-
tivitat extractiva, ja que pot tenir
efectes molt negatius per al sec-
tor.
L’Associació Provincial de Fabri-
cants d’Àrids i Formigons de
Lleida es va formalitzar l’any 1991
i actualment està formada per
unes 30 empreses de les comar-
ques lleidatanes. Entre les empre-
ses predominen les de tradició
familiar, que es dediquen única-
ment a l’extracció d’àrids, tot i
que n’hi ha que també desenvo-
lupen una activitat local de for-
migons o bé es dediquen a la
construcció.
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El món dels àrids és un
llibre didàctic de 75 pà-
gines que consta de 8

unitats molt il·lustrades per
facilitar-ne la comprensió. Te-
mes com què és un àrid, els ti-
pus de jaciments o el projecte
de recuperació, entre altres,
introduiran l’alumne en el
coneixement d’un sector molt
desconegut i oblidat dins el
món escolar, però tan impor-
tant per al desenvolupament
d’un país. El llibre inclou una
sèrie d’exercicis pràctics per
fer més amè l’estudi d’aquest
sector.

En el marc de l’assemblea, va tenir
lloc la presentació del primer lli-
bre de text sobre el sector
extractiu: El món dels àrids, que
servirà per a la realització d’un
crèdit variable dirigit als alumnes
de 2n cicle de l’ESO.
El llibre ha estat editat per l’As-
sociació Provincial d’Àrids i For-
migons de Lleida, amb la col·labo-
ració de la Diputació de Lleida i
els departaments d’Ensenyament,
Indústria i Medi Ambient de la
Generalitat.
A l’acte, van assistir-hi la delegada

territorial d’Indústria de Lleida,
Divina Esteve; la delegada territo-
rial de Medi Ambient de Lleida,
Cristina Bosch; el delegat territo-
rial d’Ensenyament de Lleida,
Ramon Arturo; el vicepresident
de la Diputació de Lleida, Josep
Giné, i l’autor del llibre, el pro-
fessor de secundària, Miquel
Àngel Cullerès.
Tots els membres de l’Adminis-
tració van coincidir a felicitar a
l’associació lleidatana per la seva
iniciativa ja que “és una bona
manera d’apropar als alumnes el

món dels àrids i un sector tan
important i necessari per al pro-
grés d’un país”, com va afirmar
Divina Esteve. Esteve també va fer
referència durant la seva inter-
venció a la gran necessitat d’àrid
per tirar endavant les infraestruc-
tures previstes a Lleida i a Cata-
lunya.
D’altra banda, el president de la
Diputació, Josep Giné, va destacar
la necessitat i l’esforç d’aquests
empresaris per explicar que tre-
ballen per la societat i que ho fan
respectant les lleis i el medi
ambient i la necessitat de
començar a explicar-ho als més
petits, ja des de l’escola.
L’objectiu d’aquest nou crèdit
variable, vàlid per a tot Catalunya,
és conscienciar ja des de l’escola
sobre la necessitat dels àrids i
sobre el respecte pel medi
ambient del sector extractiu amb
la correcta aplicació de la restau-
ració.

Primer llibre pedagògic sobre els àrids
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Junta Directiva 4/2002
ASSISTÈNCIA

Sr. Joan Franquesa  . . . . . . . .(Jaime Franquesa, SA)

Srs. Antoni i Jordi Garrigosa  .(Àrids Garrigosa, SA)

Sr. Joan Solanas  . . . . . . . . . .(Monsolven, SA i Montgavi, SA)

Sr. Joaquim Roca  . . . . . . . . .(CANSA 2001)

Sr. Domènec Espadalé  . . . . . .(CYCOSA)

Sr. Pere Torras  . . . . . . . . . . .(Áridos Uniland, SA)

Sr. Jesús Serra . . . . . . . . . . . .(Áridos Uniland, SA)

Sr. Xavier Riba  . . . . . . . . . . .(Promsa)

Sr. Joan Ignasi Navarro  . . . . .(Cogas, SL i Hormiconsa)

Sr. Joan-Manuel Foj . . . . . . . .(Canteras Foj, SA)

Sr. Higini Alfageme . . . . . . . .(Bercontres, SA)

Sr. Daniel Mullerat  . . . . . . . .(Bercontres, SA)

Sr. Robert Casas  . . . . . . . . . .(PYDSA)

Sr. Jaume Ramon  . . . . . . . . .(Asland, SA)

Sr. Quim Roca  . . . . . . . . . . .(Àrids Germans Curanta, SA)

Sr. Marcel Romà . . . . . . . . . .(Àrids Romà, SA)

TEMES

1. Lectura i aprovació de l’acta

anterior

2. Reunió amb l’ACA

3. Reunió amb el nou director

general de Patrimoni Natural 

4. Reunió de les graveres de

Girona amb Albert Mitjà

5. Accions parlamentàries del

Grup Miner

6. Assistència al Fòrum Miner

Europeu d’Oviedo

7. Conveni amb ORICA

8. Missió empresarial de juny

9. Nou agremiat. Àrids Sant

Julià, SL

10. Temes diversos 

El Gremi d’Àrids participa en una missió
empresarial a Costa Rica

Una delegació del Gremi
d’Àrids de Catalunya
formada per Joan Fran-

quesa i Jaume Puig, president i
gerent de l’associació respectiva-
ment, van assistir el mes de
març passat a San José (Costa
Rica) a la roda de negocis orga-
nitzada per l’Eurocentro de
Costa Rica. En aquesta trobada,

al-invest, també hi va col·laborar,
entre altres, la Cambra de Co-
merç de Barcelona.
La roda de negocis va tenir lloc
en el marc de la tercera fira de
la construcció de San José.

Plan Puebla Panamà

Dins el programa d’activitats, cal
destacar la participació del
Gremi a la conferència interna-
cional “El Plan Puebla-Panamá:
una perspectiva general”, que va
exposar Florencio Salazar, coor-
dinador general del Plan Puebla
Panamá, que pretén potenciar la
riquesa humana i ecològica de la
regió centreamericana dins un
marc de desenvolupament sos-
tenible que respecti la diversitat
cultural i ètnica.

Per això, es planteja una estratè-
gia integral per a la regió que
empara un conjunt d’iniciatives i
projectes centreamericans.
El més interessant per als asso-
ciats al Gremi és, segurament, la
iniciativa d’integració vial, que té
com a objectiu promoure la
integració física de la regió per
facilitar el trànsit de persones i
mercaderies i, d’aquesta manera,
reduir costos de transport.

Aquesta participació activa per
part del Gremi d’Àrids en
aquesta trobada de negocis ha
servit per obtenir contactes
amb empreses i governs de la
zona centreamericana i per
explorar les possibilitats de
negoci a concretar durant la
missió empresarial organitzada
pel Gremi per al proper mes de
juny a Costa Rica, Mèxic i Cuba,
amb el suport del COPCA.
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Visita col·lectiva a Smopyc

El Gremi d’Àrids de Catalu-
nya va organitzar el 19 de
febrer passat una sortida

conjunta per visitar la dotzena
edició de la fira de maquinària de
Saragossa, Smopyc, la més impor-
tant d’àmbit nacional i una de les
més destacades d’àmbit interna-
cional. A la visita, van participar
una dotzena d’agremiats i mem-
bres de l’administració com
Pedro de la Coba, cap de Servei
de Mines, o Manuel Garcia Prie-
to, cap de secció de Concessions
Directes, i l’antic gerent del
Gremi d’Àrids, Jordi Cherta.
Smopyc va esdevenir de nou un
punt de trobada per als profes-

sionals del sector, ja que unes
80.000 persones van visitar els
diferents estands durant els cinc
dies que va tenir lloc la fira. L’in-
crement total de firmes exposito-
res en aquesta edició va ser del
16% entre firmes espanyoles i
estrangeres i cal destacar la
presència de missions comercials
de 32 països, entre els quals hi
havia una delegació del Govern
cubà.
Per últim, comunicar que aquesta
fira, fins ara de caràcter bianual,
passa a ser de periodicitat trien-
nal, amb la qual cosa la propera
edició de la fira se celebrarà el
2005.

Joan Franquesa saludant el viceministre cubà de la Construcció, Fidel Figueroa

El Gremi d’Àrids de Catalunya i
l’associació valenciana d’àrids,
ARIVAL, s’han posat en contac-
te per tal d’establir sinergies i
buscar solucions que ajudin al
desenvolupament del sector
extractiu tant a Catalunya com a
la Comunitat Valenciana.
ARIVAL va ser constituïda fa
pocs mesos i està presidida per
Manuel Hermoso. Fins al
moment compta amb una vinte-
na d’empreses associades.
En una primera presa de contac-
te, Joan Franquesa, president del
Gremi, i Jaume Puig, el gerent,
van visitar la seu de l’associació
valenciana on van mantenir una

reunió amb els membres de la
Junta de l’ARIVAL. En aquesta
trobada, es va poder constatar
que les problemàtiques d’amb-
dues comunitats autònomes són
molt similars.
Franquesa i Puig també van ser
convidats a visitar les obres
d’ampliació que s’estan efectuant
al port de la capital valencina.
Posteriorment, Manuel Hermoso
va assitir a la junta ordinària del
Gremi d’Àrids del mes de març
passat, on va exposar als assis-
tents la situació en què es troba
el sector en aquella comunitat i
els seus projectes de cara al
futur.

Associació Valenciana
d’Àrids, ARIVAL

El Departament d’Indústria, Co-
merç i Turisme, el Departament
de Política Territorial i el Departa-
ment de Medi Ambient han arri-
bat a un acord per a l’elaboració
d’un Pla territorial sectorial d’ac-
tivitats extractives, en què també
participarà el Gremi d’Àrids de
Catalunya com a representant del
sector.
En el moment actual, és necessari
l’elaboració d’un Pla territorial
sectorial referent a les activitats
extractives que permeti donar
resposta i trobar solucions ade-
quades a les necessitats existents
i que alhora fomenti uns objec-
tius compatibles amb un model

sostenible i de protecció del me-
di.
Catalunya té el repte de garantir
el subministrament de la matèria
primera necessària per a la realit-
zació de tot un conjunt de grans
obres d’infraestructures.
Aquest Pla territorial ha de do-
nar resposta a un seguit de qües-
tions com definir la situació de
les activitats existents; avaluar i
descriure les demandes de mate-
rials per al període 2002-2010;
fer un estudi sobre les zones més
adients per a l’obertura de noves
explotacions, o definir línies d’es-
tratègia i propostes per a la res-
tauració d’activitats abandonades.

Pla territorial sectorial
d’activitats extractives
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Recursos
miners

El Departament d’Indústria,
Comerç i Turisme de la Ge-
neralitat ha editat un catàleg

informatiu sobre els recursos
miners de Catalunya en clau
infantil, adreçat als alumnes del
primer cicle d’ESO. És important
remarcar que aquest fullet qualifi-
ca els àrids com un recurs impres-
cindible per a l’edificació, per a
l’obra pública i per a la indústria i
explica que el seu consum se situa
en segon lloc després de l’aigua.

Acord per a assegurances

Recentment el Gremi d’À-
rids de Catalunya ha subs-
crit un acord de col·labora-

ció amb la Corredoria d’Assegu-
rances AMFER, en virtut del qual
s’estableixen solucions específi-
ques, i a preus preferents, per a
les necessitats de cobertures que
tenen les empreses del nostre
sector. Entre les pòlisses pactades
amb el Gremi, hi figura la possi-

bilitat d’assegurar la responsabili-
tat civil de l’empresa en l’ús d’ex-
plosius i cobrir els riscos des del
punt 0 de la volaruda, amb una
franquícia econòmica màxima
que no depèn dels danys causats,
i amb una prima mínima molt
baixa, ja que ha estat negociada
conjuntament pel volum que
representen totes les empreses
agremiades.

Seminari sobre la indústria extractiva

La Direcció General de Mines
de la Generalitat de Cata-
lunya i el Gremi d’Àrids de

Catalunya van participar al semi-
nari “El desenvolupament soste-
nible com a base per a la millora
de la salut i la seguretat en el tre-
ball dins les indústries extracti-
ves”, que va tenir lloc a Oviedo
els dies 20, 21 i 22 de març. Al
seminari, organitzat per la Comis-
sió Europea i el Ministeri d’Eco-
nomia, entre d’altres, van assistir
diversos experts de la Unió Euro-
pea que van presentar i debatre

diferents ponències i que van
redactar un document en el qual
es plantegen propostes dissenya-
des per a la promoció del desen-
volupament sostenible a les
indústries extractives de la UE.
Per part del Departament de
Mines de la Generalitat, va assis-
tir-hi Pedro de la Coba, cap del
Servei de les Activitats Extracti-
ves, mentre que Jaume Puig va
assistir-hi en representació del
Gremi.
És destacable la conferència pre-
sentada per Luís Montoya, de la

Direcció General d’Empreses de
la Comissió Europea, sota el títol
“Política europea del desenvolu-
pament sostenible en la indústria
extractiva no energètica”. Una
altra de les conferències que cal
esmentar és la realitzada per José
Moya Esponda, de Confedem,
sobre “La indústria extractiva no
energètica i el medi ambient en el

marc del desenvolupament soste-
nible”.
Per últim, assenyalar que aquest
seminari ha estat de vital
importància per al Gremi, ja que
s’han establert diversos contactes
entre el quals destaca el de Luis
Montoya, que ha convidat el
Gremi d’Àrids a tenir una relació
més estreta amb la Unió Europea.

Visita conjunta a una pedrera a cel obert

Lluís Colillas, director d’Amfer

El Gremi d’Àrids de Catalunya
ha subscrit un acord de col·labo-
ració amb l’empresa Orica
Explosivos Industriales, SA pel
qual s’estableixen unes tarifes
específiques i preferents per a les
empreses agremiades.
La Junta Directiva ha signat
aquest acord amb la voluntat
d’evitar pràctiques monopolísti-
ques per part d’altres proveï-
dors, i amb la seguretat d’haver
fet les proves prèvies de la qua-
litat dels materials per part d’al-
guns membres de Junta. Cal des-
tacar que a través d’aquest
acord, l’empresa Orica es com-
promet per escrit a lliurar els
explosius entre les 9.00 i les
10.00 h del matí a qualsevol
pedrera de Catalunya, proce-
dents de la seva fàbrica de Can-
dasnos.

Acord amb
Orica
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SORIGUÉ, construcció
de principi a fi

Amb seu a Lleida, SORI-
GUÉ, SA té una trajectò-
ria de gairebé mig segle

de treball a la construcció, en el
sentit més ampli, és a dir, des de
la producció dels materials -àrids,
asfalts, formigons i prefabricats-
fins a la completa realització de
tot tipus d’obres públiques i pri-
vades.

La presència de SORIGUÉ al sec-
tor s’ha caracteritzat per un
important esforç inversor, tant en
recursos humans com produc-
tius. La formació continuada i la
fidelització de la seva plantilla han
estat considerades pedres angu-
lars per al desenvolupament de
l’ofici constructor i han permès,
juntament amb la renovació i
l’ampliació constant dels béns de
l’equip, ser un referent en el mer-
cat.

La primera especialitat de SORI-
GUÉ és la fabricació de barreges
asfàltiques i de la seva matèria
prima, els àrids. Així, en el princi-

pal centre de producció situat al
terme de Balaguer -Lleida- la ins-
tal·lació de trituració i classifica-
ció d’àrids, procedents de terras-
ses del riu Segre, té capacitat per
processar dos milions de tones
anuals de producte acabat desti-
nat a la seva comercialització, i a

la fabricació de formigons, mor-
ters, aglomerats asfàltics i prefa-
bricats de formigó.

SORIGUÉ té establert, a més, un
sistema que assegura la qualitat i
un sistema de gestió mediam-
biental a totes les seves

instal·lacions i per cada una de les
seves activitats, ambdós sistemes
certificats per AENOR i IQNET.

Actualment, l’empresa participa a
través d’unions temporals en la
construcció de grans infraestruc-
tures a Catalunya com el TGV, el
Port de Barcelona, o la línia 9 del
metro. Així mateix, SORIGUÉ ha

realitzat tot tipus d’obres d’infra-
estructura i ha estat un referent
per a les administracions públi-
ques corresponents, així com per
a totes les grans empreses cons-
tructores nacionals.

Per últim, assenyalar que l’empre-
sa pertany a un grup industrial
que gestiona, a més, una vintena
de companyies i que, amb una
xifra de negoci propera als 120
milions d’euros i 800 treballa-
dors, constitueix un dels primers
grups constructors de Catalunya.

Alcalde Pujol, 4
25006 Lleida

Tel.: 973 28 20 80
Fax: 973 28 21 61

sorigue@sorigue.com
www.sorigue.com

La primera especialitat
de SORIGUÉ és la

fabricació de mescles
asfàltiques i la matèria

primera, els àrids.

Seu social del Grup a Lleida

Vista de la instal·lació d’àrids a Balaguer
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DIARI DE SABADELL • 28/2/2002
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EL 9 NOU • 8/4/2002EL PERIÓDICO • 28/2/2002
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EL 3 DE VUIT • 5/4/2002

EXPANSIÓN • 10/4/2002

DOSSIER ECONÒMIC • 10/4/2002
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EL MERCAT DE LLEIDA • 18/3/2002EL 9 NOU • 15/2/2002
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LA VANGUARDIA • 10/4/2002

LA MAÑANA • 23/2/2002 DOSSIER ECONÓMIC • 23/3/2002
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Entrevista

Abril 2002 OPINIÓGREMI D’ÀRIDS
de Catalunya

- Quines són les principals fun-
cions de l’Agència Catalana de
l’Aigua?
- L’any 1999 es va aprovar la Llei
d’ordenació de gestió i tributa-
ció de l’aigua, una reforma legis-
lativa substancial que, inspirada
en la directiva marc sobre les
aigües, va assumir els grans
objectius sobre política sosteni-
ble de l’aigua a Europa, fent de la
protecció dels recursos el seu
objectiu principal.
L’Agència Catalana de l’Aigua
(ACA) neix, doncs, com a conse-
qüència d’aquest canvi normatiu
que, per tal de desplegar els seus
efectes, requereix un nou orga-
nisme que en definitiva imple-
menti els criteris de la nova pla-
nificació dels recursos, que
requereix la gestió i el control de
les aigües.
Aquest nou organisme es
refereix bàsicament a la planifica-
ció hidrològica, l’ordenació i con-
cessió dels recursos, el control de
qualitat de les aigües superficials,
subterrànies i litorals, la interven-
ció administrativa dels aboca-
ments, l’establiment de normes

de protecció i control i tutela del
domini públic hidràulic, així com
l’execució de les actuacions que
es derivin de la planificació.
Cal distingir, no obstant, dos
àmbits al territori: les conques
internes de Catalunya, és a dir, les
que es troben ubicades íntegra-
ment en territori català; i les
intercomunitàries, on les com-
petències són estatals i les fun-
cions de l’Agència Catalana de
l’Aigua es canalitzen en funció
dels acords específics de partici-
pació en la gestió.

- ¿Tenen previst engegar políti-
ques de protecció ambiental que
puguin afectar d’alguna manera
el sector extractiu?
- És un imperatiu legal l’establi-
ment de mesures de protecció

sobre els recursos existents, i de
fet des de la creació de l’Agència
Catalana de l’Aigua l’any 2000, i
la seva adscripció al Departament
de Medi Ambient, s’han establert
mesures de protecció en l’àmbit
concret de l’extracció d’àrids en
el domini públic hidràulic i zona
de influència; mesures que, lògi-
cament, tenen efecte en el sector.
No obstant, aquests efectes no
tenen per què ser negatius, es
tracta d’una regulació més deta-
llada i objectiva, que en tot cas té
com a objectiu fer les coses
correctament, dins del criteri de
protecció del medi i la sostenibi-
litat.

- Quin és el futur de les extrac-
cions de grava a les comarques
de Girona?
- No existeix ni ha d’existir
diferència quan parlem de les
extraccions d’àrids en relació
amb els diferents àmbits territo-
rials de Catalunya. És important
assumir que la seva regulació no
és limitativa per si sola. Les limi-
tacions únicament es produeixen
quan hi ha una afectació al medi,

punt sobre el qual crec que tots
hem d’estar d’acord que és
necessari.

- Quina col·laboració s’està
duent a terme entre l’ACA i el
Gremi d’Àrids?
- El diàleg és bàsic, com he dit
abans, i el que és important és fer
les coses ben fetes. En aquest
sentit, en ocasions pot semblar
que les postures són molt dife-
renciades, però jo sóc del parer
que no són contraposades, el
més important és el diàleg i la
informació, i els criteris objectius
que es fixen en les nostres actua-
cions.
Actualment, d’acord amb la pre-
sidència, s’ha constituït un grup
de treball per col·laborar en la
redacció del Pla d’Extracció per a
totes les conques de Catalunya.

- Quina es la seva opinió sobre
el sector extractiu català?
- El sector extractiu català no és
diferent de la resta de sectors, i
com tota la societat en general,
cada cop ha de tenir més en
compte el futur i en aquest sen-
tit, el medi ambient, que és un
tema que ens afecta a tots.
Aquesta és una tasca en la qual
estem tots implicats i sovint ens
exigeix un sobreesforç, però no
hem de dubtar que és necessari
fer-la.
En la línia de col·laboració inicia-
da amb la presidència del Gremi,
parlàvem de visualitzar les empre-
ses que treballen en estreta
col·laboració amb nosaltres, a tra-
vés de la seva publicació a la nos-
tra web.

“L’ACA actua amb criteris 
de sostenibilitat amb l’objectiu de
protegir el medi”

Marta Lacambra és, des de fa aproximadament dos anys,
la directora general de l’Agència Catalana de l’Aigua,
l’organisme que va substituir l’antiga Junta d’Aigües i la
Junta de Sanejament.

El Gremi i l’ACA han
constituït un grup de

treball per a la
redacció del Pla 

d’Extracció per a les
conques de Catalunya
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Bústia

Si ens volen adreçar les seves opinions,
suggeriments, fotografies, etc. sobre notícies
relacionades am el sector dels àrids i amb el

Gremi d’Àrids poden enviar-ho a les següents
direccions

Gabinet de Premsa del Gremi d’Àrids 
de Catalunya

c/ Sant Jordi, 37
08190 Sant Cugat del Vallès

Tel. 93 590 86 00
Fax 93 590 86 25

premsa@gremiarids.com

Gremi d’Àrids de Catalunya
Rambla Catalunya, 127, 3r 1a

08008 Barcelona
Tel. 93 415 64 83
Fax 93 415 66 09

gremiarids@sefes.es
www.gremiarids.com
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